
Zápis z jednání Rady Občanského sdružení NosiNET 
 

17. 8. 2007 
 

 
Dne 17. srpna se uskutečnilo jednáni Rady Občanského sdružení NosiNET (dále jen „rada“). 
 
Přítomní členové rady: Ing. Tomáš Lukl, Ing. Jiří Květon, Mgr. Ondřej Židek, Ondřej Svoboda 
 
 
Rada sdružení: 
 

• Přijala nové členy sdružení: 
o Richard Růžička 
o Jiří Lukl 
o Josef Hřebíček 
o Zdeněk Růžička 
o Jiří Hájek 
o Jana Svobodová 
o Blanka Baráková 

• Rozhodla, v případě zájmu členů, zřídit přístupový bod na věži kostela v pásmu 5GHz. 
Oproti současnému pásmu 2,4 GHz je 5 GHz výrazně „prázdnější“ a působí v něm i 
méně rušivých elementů. Připojení tak bude zase o něco kvalitnější.  

• Schválila úlevu od měsíčních členských příspěvků ve výši 100% z částky pro všechny 
členy rady. Důvodem je vzrůstající časová náročnost zajišťování bezproblémového 
chodu sítě. 

 
 
Zápis pořídil: Ondřej Svoboda 
 
Ověřili: Jiří Květon, Tomáš Lukl 


